

## JansenAdvising erhält FinanceMonthly Taxation Award 2020



Das Finance Monthly-Magazin hat unsere Kanzlei mit dem Taxation Award 2020 in der Kategorie „Steuerberatung Deutschland“ ausgezeichnet. Mit dieser Auszeichnung werden seit 2011 jährlich Berater für besondere Leistungen gewürdigt. Für JansenAdvising ist dies nach Erhalt des Handelsblatt-Qualitätssiegels „Beste Steuerberater 2020“ die zweite Auszeichnung in diesem Jahr. Das gesamte Team von JansenAdvising freut sich sehr über die Auszeichnungen!

## JansenAdvising receives FinanceMonthly Taxation Award 2020

The Finance Monthly Magazine has awarded our office with the Taxation Award 2020 in the category „Tax Advisers Germany“. Since 2011, with this award consultants are acknowledged for extraordinary performances. For JansenAdvising, this is the second award within this year after the Handelsblatt Quality Approval for „Best Tax Advisers 2020“. The entire team of JansenAdvising is excited to receive the two awards.